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Sak 4: Årsmeldinger for perioden 19.04.2023 – 16.04.2024 
 
 

a) ÅRSMELDING HOVEDSTYRET  
 
Organisasjon: 
 
Styret har bestått av: 
 
Leder:    Børge Moen 
Nestleder:  Tord Linnerud 
Styremedlem:  Jarle Bakken 
Styremedlem:  Unni Hella Bakkemo 
Styremedlem:  Ola Holmestad (økonomiansvarlig) 
Styremedlem:  Selma Byfuglien Ulsrud (ungdomsrepresentant) 
Styremedlem:  Lars Elton Myhre (utvalgsleder alpint) 
Styremedlem:  Ingerid G. Lunde (utvalgsleder langrenn) 
 
Det er i perioden avholdt sju styremøter. Utvalgene har rapportert sin aktivitet på hvert møte. 
 
Medlemsantall: 
Totalt antall medlemmer pr. 03.04.2024: 565 
 
Til sammenligning hadde vi 590 medlemmer på samme tid i fjor. 
 
 
Økonomi: 
Hovedstyre har det økonomiske ansvaret i klubben, herunder også i alle utvalg. Regnskapet er 
revidert og er tilgjengelig under årsmøtet slik at det kan studeres i detalj. Regnskapet blir 
gjennomgått under årsmøtet. 
 
Hovedlaget har ingen sponsorinntekter. Inntektene kommer fra medlemskontingenter og ulike 
tilskudd. 
 
Gjøvik skiklubb har en solid økonomi. Dette sikrer en forutsigbar drift, og gir muligheter for 
investeringer. 
 
Klubbens og undergruppenes regnskap for 2023 blir behandlet i sak 5. 
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Informasjonskanaler: 
Hovedstyrets informasjonskanal er klubbens hjemmeside.  
 
Utvalgene benytter i tillegg sosiale medier i sin kommunikasjon, Spond og Facebook. 
 
 
Sportslig aktivitet: 
En god snøvinter har medført god aktivitet i klubben. Langrenn og alpint har gjennomført 
treninger med bra frammøte, og i tillegg til klubbrenn og klubbmesterskap, har Madshus 
Skimaraton, Øverbystafetten og Kikkanrennet blitt arrangert.  
 
 
 
 
April 2024 
Leder hovedstyre 
Børge Moen 
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b) ÅRSMELDING LANGRENN  
 

ÅRSMELDING 
Gjøvik Skiklubb Langrenn 

2024 
 
 

 
 

Langrennsutvalget: 
 
Utvalget har hatt følgende sammensetning: 
 
Ingerid Lunde   Leder 
Dag Ivar Hovde   Sportslig leder 
Lars Gudim    Økonomiansvarlig 
Frode Nordahl   Anleggsansvarlig 
Ingerid Lunde/Atle Øverstad Arrangementsansvarlige    
Tor Erik Schjellerud   Sponsoransvarlig 
   
Det har i perioden vært avholdt 9 møter i utvalget.  
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SPORT 
 
Sesongen 2023/2024 er over og med gode utsikter for fremtidige idrettslige prestasjoner. 
Sesongens store sportslige høydepunkt har vært Hedda Bakkemos NM-gull på sprint 
på Beitostølen. Et gull som også ga Kongepokal. 
 
Organisering av sportslig aktivitet 
Omfanget av aktiviteten i klubben sesongen 2023/2024 har bestått av 5 treningsgrupper 
med 1 trening i uka for de minste og 2-3 treninger i uka fra gruppe 2. 
Fellestreningene har blitt holdt på tirsdager, torsdager og søndager. 
 
Rekrutt 
Gruppa består av løpere 8 år og yngre. De har trent og hatt det moro på tirsdager. Antallet 
har ligget på 15-20 utøvere per trening. Ansvarlig trener har vært Marius Hilsen. 
 
Gruppe 1 
9-10 år har vært ledet av Trond Østvold. De har hatt trening en gang ukentlig fra 
høstferien og ut skisesongen. Antallet på denne gruppa har vært 20-22 løpere per trening. 
De aller fleste har deltatt jevnlig på klubbrenn og noen har deltatt i sonerenn. 
 
Gruppe 2 
11- og 12-åringene har vært ledet av Kristian Viberg og Gyda Moan. Gruppe 2 har i snitt 7-
8 utøvere på hver trening.  
Bra aktivitet og 2 -3 treninger per uke, samt at mange har gått klubb- og kretsrenn. 
 
Gruppe 3 
13 åringene har hatt Geir Åge Ulsrud som ansvarlig trener. De har hatt med ca. 10 utøvere 
på trening og de fleste av disse løperne er ute på kretsrenn. Noen av disse deltok også i 
Ungdommens Holmenkollrenn.  Her har de fleste konkurrert jevnlig.  
 
Gruppe 4 
14- og 15-åringer har hatt August Hovde og Dag Ivar Hovde som ansvarlige trenere. 
Gruppen består kun av 2 utøvere, som blant annet har deltatt i Hovedlandsrennet. 
De har hatt regiontreningstilbudet kalt GTL-rekrutt gjennom hele sesongen, samt at de også 
har hatt muligheten til å delta på klubbsamarbeid. 
 
GTL /Team Gjøvik Toten Langrenn.  
Sesongen 2023/ 2024 har 1 juniorer og 1 senior vært en del av regionsteamet Gjøvik Toten 
Langrenn, 3 løpere er en del av NTG-Lillehammer og en utøver en del av Team Elon 
Innlandet. 
 
Turrenngruppa har også denne sesongen drevet sin aktivitet som tidligere år, og vært bra 
i siget med 3 fellestreninger i uka. Her er det Vinjar Borge som er ansvarlig. 
 
Damegruppa ble dannet for 12 sesonger siden og aktiviteten har vært god. Ca. 20 aktive 
medlemmer i alderen 45 år og eldre. 
Fellestrening på tirsdager, treneransvaret har Erna Nyborg. 
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Samlinger: 
Treningsgruppene har avholdt nærsamling med utgangspunkt Øverby i barmarksesongen. 
 
I tillegg har mange av klubbens løpere deltatt på sommerskiskoler og samlinger i regi av 
Oppland skikrets. 
 
 
Sportslige resultater for sesongen 2023/2024 
 
Hedda Bakkemo senior Team Elon 
Har prestert meget bra denne sesongen, har tatt et solid steg og vil nok nærme seg et 
landslag ganske snart. Kongepokalen under NM sprint på Beito var bunnsolid. 
 

• Gull NM Sprint Beito   
• 32. pl. WC sprint Drammen  
• 3. pl. Norges cup sprint Nes  
• 9. pl. NM cl Lillehammer 
• 4. pl. sprint Skandinavisk cup Hommelvik  
• 11. pl. NM stafett Beito med Susanne Sagstuen og Andrine Fuglerud Flugstad 
• 10. pl. NM Teamsprint med Andrine Fuglerud Flugstad 
• Gull KM sprint Vind 
• Bronse KM sk Vind 
• 7. pl. Norges cup cl Nes 
• 18. pl. Norges cup sk Nes 
• 19. pl. Norges cupen sammenlagt 

  
August Hovde M 19-20 Team NTG-20 
Har også tatt et solid steg og deltar mye i løpskonkurranser. Ble tatt ut til VM 
i Sky running i Gran Sasso i Italia, men han nærmere seg også Norges toppen i langrenn. 
 

• 5. pl. Norges cup Finale Skeikampen 
• 3. pl. FIS løp Sjusjøen 
• 5. pl. FIS løp Birkebeineren  
• 6. pl FIS løp Lygna 
• Sølv KM cl Svea  
• Gull KM sk Vind 
• 16. pl. Norges cup Lygna  
• 14. pl. Norges cup sprint Granåsen  
• 20. pl. Norges cup Sk Granåsen 
• 20. pl. Norges cup cl Granåsen 
• 16. pl. NM sk Nybygda 
• 5. pl. NM stafett 
• 20. pl. Norges cupen sammenlagt 
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• Løps konkurranser 
• 14. pl. Birkebeinerløpet elite  
• 3. pl. VM kvalik sky running Besseggen  
• 5. pl. Norges cup Finale Skeikampen  
• 15. pl. VM Vertikal Gran Sasso 
• 17. pl. VM Sky Gran Sasso 
• 1. pl. Ole Einar Bjørndalenløpet  
• 1. pl. Saksumdalen opp 

 
 
Andrea Viberg Jenter 11 år 
KM Sølv sk Vind 
 
Lucy Skoglund Jenter 11 år 
KM bronse sk Vind 
 
Adeline Stikbakke Jenter 12 år  
KM Bronse cl Svea  
 
Jonatan Moan Gutter 13 år  
KM Bronse sprint Vind 
 
Rikke Nordahl Jenter 15 år  
2. pl. Madshusstafetten  
 
Sina Hovde Jenter 16 år 
1. pl. Saksumdal opp 
2. pl. Madshusstafetten   
33. pl. Hovedlandsrennet Gålå   
 
Vera Skoglund jenter 17 år  
KM Bronse på Vind  
 
 
ANLEGG 
Skistadion på Øverby er kontinuerlig holdt ved like gjennom hele året. 
På grunn av at stadionbrua måtte stenges, er det hugget og anlagt, blant annet ved å kjøre 
på ca 40 tonn med bark, en ny løypetrasé på tur mot mål. Denne ble preparert og benyttet 
gjennom hele vinteren, og fungerte tilfredsstillende.  
 
Av andre prosjekter og større vedlikeholdsoppgaver som er gjort siste periode nevnes 
følgende: 

• Det er satt opp en ny stolpe ved brua og gravd ned trekkerør for strøm. 
• Ny løype mellom ytre løype og løypa ved grillhytte, som det også er lagt ca 35 tonn 

bark. 
• Område mellom ny trasé og løypa ut fra stadion er også hugget og ryddet, dette med 

tanke på bedre plass til skileikanlegg. 
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• Det har i vinter vært noen busketopper som har knekt og falt over strømledning, 
som har medført strømbrudd, og skjøting av kabler. 
 

 
ARRANGEMENT 
 
Øverbystafetten på rulleski ble arrangert siste onsdag i august.  2manns-stafett for klassene 
11år t.o.m 16 år. 21 lag deltok. 
  
Øverbystafetten : Ble arrangert  for 26.gang som vanlig en tirsdag kveld midt i mars. Dette 
ble nok en gang et fint arrangement der vi fikk mange gode tilbakemeldinger. Rennet ble 
avholdt under flotte forhold på Øverby. Dessverre bare 53 lag på startstreken.  
  
Madshus Skimaraton gikk av stabelen søndag 18. februar.  Til sammen 188 fullførte den 42 
km lange turen over åsen og var vel fornøyd med både vær, føre og service underveis. 
Madhus Stuttmaraton  fra Øvre Vardal Idrettsplass. 
Ca 30 trimere av stort og smått gjennomførte alt fra 1km til 14 km med god humør, under 
fine skiforhold. 
  
Klubbrenn: 
Det er gjennomført 9 klubbrenn i vinter. De aller fleste av disse under strålende 
vinterforhold og mye snø. Klubbmesterskapet ble gjennomført onsdag 21.feb.   Sesongens 
siste klubrenn ble gjennomført onsdag 20. mars, med besøk av Ingvild. Noe som var svært 
populært både hos store og små. 
125 forskjellige løpere har vært innom og fullført ett eller flere klubbrenn.  De aller fleste av 
disse har fullført 3 renn eller flere og har gjort seg fortjent til premie. 
 
 
ØKONOMI OG MARKEDSARBEID 
 
Det vises til årsregnskapet. Langrennsutvalget har også i 2023 gått med et betydelig 
underskudd. Dette skyldes hovedsakelig at innbetaling fra to store sponsorer er bokført i 
2024, samt at tilskudd fra hovedstyret som vedtatt på årsmøtet  i 2023 ikke er bokført. 
For øvrig har langrennsutvalget en sunn økonomi med en solid egenkapital, som gir rom for 
å prioritere innkomne midler til aktivitet. 
 
På markedssiden har Frisikt kommet inn som hovedsponsor, i tillegg til Totens Sparebank, 
Eidsiva, Hunton og OBOS som har vært med oss fra tidligere.  
Krevende tider i samfunnet gjør at også sponsormarkedet er tøffere, og enkelte sponsorer 
har redusert eller avsluttet sitt sponsorat i perioden. 
 
 
 
Gjøvik 1.april 2024 
 
 
Ingerid Lunde 
Leder Langrennsutvalget 
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c) ÅRSMELDING ALPINT 
 

Årsberetning alpinutvalget Gjøvik Skiklubb sesongen 2023-
2024 
  
 
Styrets sammensetning: 
Leder: Lars Elton Myhre 
Økonomi: Mari Jeppestøl 
Morten Engen 
Roger Sølvsberg 
Tord Linnerud 
Camilla Berger  
Jarle Bakken  
Øyvind Bakke 
Marius Ensrud 
 
 
Styrets arbeid: 
Det er med noen få unntak avholdt månedlige styremøter i alpinutvalget gjennom hele året.  
 
De viktigste sakene styret har arbeidet med er anlegg og drift av bakke, sportslige rammer 
og arrangement.  
  
Sportslig 
 
Klubben har denne sesongen hatt om lag 150 aktive løpere, fordelt i alderen 5-18 år.  
  
Vi har hatt følgende treningsgrupper gjennom 2023/2024 sesongen:  
U6: Trener Bjørn Cato Flatekval 
U8: Trener Eline Andersen 
U10: Trener Eline Andersen 
U12: Lars Elton Myhre  
U14 - U16: Trener Sondre Landmark og Sturla Gudbrandsen. 
Friski (7-14år): Trener Marius Bratberg, Sivert Løvseth Langedal, Børge Løvseth Langedal 
mf. 
  
Treninger: 
 
Treninger på ski i regi av klubben har i all hovedsak foregått i Hovdebakken, og startet opp 
fra og med starten av desember 2023. Klubben har hatt enkelte mindre samlinger på 
Kvitfjell, uten at det har blitt noe særlig volum på det.  Vi har denne sesongen hatt en god og 
land treningssesong i Hovde. Det har vært aktivitet med en eller flere treningsgrupper alle 
ukedager mandag-torsdag. 
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Sportslig resultater 
Klubben har hatt deltakere på en rekke aldersbestemte renn denne sesongen. Geilo, Hafjell, 
Bama alpinfestival i ÅL. I april 2024 stiller vi med flere løpere både på Telenorlekene (NM 
for 13-14åringer) på Geilo, og med hele fire gode løpere på Hovedlandsrennet på Oppdal. 
Ellers var det som vanlig god deltakelse under Kikkanrennet i Hovde. 
Friski gjengen har for første gang representert klubben med flere utøvere både i Gausdal og 
på Skei. 
 
Det har vært fin fremgang og meget solid kjøring i alle treningsgrupper, Gjøvik Skiklubb 
gjør seg bemerket på renn og samlinger.  
  
Rekruttering 
U6 gruppa er gratis og for barn i barnehagen, dette er et lavterkseltilbud som også i år har 
vært en fin rekrutterigsplattform. Vi har klarte å få ferske foreldre til å holde i denne gruppa 
i vinter, som resulterte i en fin gruppe.  U8 gruppa med barn i første og andre klasse har 
utgjort 25stk med litt varierende oppmøte gjennom sesongen. Det ble avholdt skiskole i 
januar, hvor 16 barn lærte seg å mestre ski og bakke, noen av disse har prøvd seg videre på 
treningsgruppene. 
Friski er en lavterkselgruppe som vi ser er populær og i god vekst. Gruppen drives av unge 
voksne med et brennende engasjement for å leke, hoppe og ha det artig på ski.  
Vi har ca 150 aktive medlemmer, noe oppgang fra i fjor.  
  
Gjøvik Skiklubb Alpint har hatt 1 aktiv FIS løper denne sesongen. 
 
  
Arrangement 

- Aktivitesuke på Øverby: dagtilbud for barn 6-10år siste uke før skolestart.  
- Pommes frittes salg på Gjøvikmarken: dugnad med salgsbod til inntekt for klubben. 
- Kikkanrenn ble arrangert 13. januar i Hovdebakken. Flotte forhold, god deltakelse, 

og et knirkefritt gjennomført arrangement. Mange foreldre stilte på dugnad denne 
dagen, veldig gledelig, 

- Klubbrenn 14.mars. Øvelse både for liten og stor å være på renn.  
 

Drift 
November 2023 ble en svært kald måned. Dugnadsgjengen i snøproduksjonsteamet gjorde 
igjen en enestående innsats. Kalde stabile temperaturer, en dugnadsgjeng på hugget og et 
produksjonsanlegg som spilte på lag, gjorde at vi fikk til rekordtidlig åpning av bakken, 
allerede 29.november. Det ble produsert nok snø til å åpne både park, hovedbakke og 
treningsbakke. Tidlig åpning av anlegget er svært avgjørende for alpingruppas økonomi. 
Når vi stenger for våren vurderes forløpende. Vi havner på godt over 120 driftsdager og har 
igjen hatt rekordomsetning.  
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Økonomi 
Når det gjelder økonomien for 23/24 så har vi igjen hatt en flott økning i omsetning når det 
kommer til salg av heiskort. Dette mener vi skyldes den rekordtidlige åpningen, den flotte 
fjorårssesongen og oppgraderingene vi har gjort i anlegget de siste årene.  
  
Salg 29.11.2022-
31.03.2024 Beløp 

Treningsavgift 75 800 

Heiskort/keycard/kiosk 1 229 915 

Utleie skole/arrangement 60000 

Skiskole 24 000 

SUM 1 389 715 

 
Dugnaden med Pommes Frittes salg på Gjøvik Marken bidro til en omsetning på 86 000kr 
og et overskudd på ca 50 000kr. Kommentar til nedgang i treningsavgift: tidligere har 
heiskort vært inkludert i treningsavgiften. I år er dette delt slik at denne inntekten kommer 
på heiskortsalget. 
 
Prosjekter og utvikling:  
 
Det ble høsten 2023 tilført et vesentlig antall lastebillass på toppen for å planere, utvide og 
forbedre avstigningen av heisen. Tiltaket ble ferdig til sesongstart og har vært en betydelig 
forbedring. 
 
Videoovervåkning er installert i bakken, for bedre sikkerhet samt enklere mulighet til å 
følge opp uønsket svinging og tøys i heisen. Ifb dette ble det lagt ny strømtilførsel opp til 
toppen.  
 
Området i bunnen av bakken ble grøftet og drenert slik at overvann føres direkte i kum. Vi 
har, spesielt etter at ny heis kom på plass hatt problemer med mye vannoppsamling som 
videre dro med seg jord/skitt  ut i Fastland. Disse grepene var nødvendig og forhåpentligvis 
tilstrekkelige. 
 
Innkjøp av ny UTV. Vi har over lengere tid hatt noe problemer med snøscooter. Den nye 
UTVen kom på plass til sesongstart og har fungert utmerket. 
 
Drift: 
 
Drift av heisen har gått relativt smertefritt gjennom sesongen, men siden heisen er såpass 
ny, er det fortsatt ting å lære. Vi har sett behovet for å knytte til oss noen profesjonelle som 
kan ta seg av årlig ettersyn/ vedlikehold. Sikkerhetsstyringssystemet for Hovdebakken 
oppdateres og forbedres kontinuerlig.  
 
Joakim Hansen er sertifisert driftssjef, og har hatt ansvaret for drift av bakken. Skiklubben 
har ansatt egne folk som har operert heisen gjennom sesongen.   
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Fremtidige prosjekter: 
 

- Det ble i 2023 gjennomført befaring med TechnoAlpin for å utrede mulighetene for 
nytt snøproduksjonanlegg. Opprinnelig plan ble svært kostbar, og prosjektet satt litt 
på pause. Anlegget vi har i dag, fungerer godt med et etter hvert erfarent mannskap. 
Nye vurderinger om en potensielt mindre oppgraderinger vil gjøres ila 2024. 

 
- Planer om ytterligere massetilførsel og graving for å avrette treningstrase.  

 
 

- Videreutvikling av friski parken og drenering av vannhull i nedre del av bakken. Det 
er søkt penger til å fortsette utvikle friski-parken i Hovde. Håper på tilslag og 
byggestart tidlig høst.  

 
 
 
 
Gjøvik 01.04.2024 

Lars Elton Myhre, leder alpinutvalget 
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Sak 5: Behandle klubbens regnskap i revidert stand. 

 
Forslag til vedtak: Regnskapet Gjøvik Skiklubb for 2023 godkjennes. 
 
 

Sak 6: Behandle forslag og saker. 

 
Følgende saker er meldt inn til styret for behandling på årsmøtet innen fristen: 
 
6.1 Salg av tomt Tranbergflåa 
Gjøvik Skiklubb eier ¼ av gnr. 67 bnr 459 i Gjøvik kommune (1236 m2), dvs. en av parsellene 
som utgjør Tranbergflåa. Denne tomta eier vi sammen med Sportsklubben Gjøvik-Lyn (½ andel) 
og Gjøvik Svømmeklubb (¼ andel. Tranbergflåa består av flere tomter hvor Gjøvik kommune er 
største grunneier og hvor Sportsklubben Gjøvik-Lyn eier en tomt alene. 

 
Da Sportsklubben Gjøvik-Lyn har behov for å styrke sin økonomi har de forhandlet fram et tilbud 
fra Gjøvik kommune om kjøp av tomtene som de eier inkludert eierandelene til Gjøvik 
Svømmeklubb og Gjøvik Skiklubb, kr. 94,- pr. m2.  
 
Etter at tomten ble ervervet i 1972 er det kun Sportsklubben Gjøvik-Lyn av eierne av gnr. 67 bnr 
459 som har tilført verdier til tomta ifb med opparbeidelse av anlegget. På bakgrunn av dette er 
det er blitt framforhandlet en avtale mellom eierne hvor Gjøvik Svømmeklubb og Gjøvik 
Skiklubb får kr. 63,- pr. m2 for sine ¼-andeler, dvs. kr. 77.852,-. 
 

 
Forslag til vedtak: Gjøvik Skiklubb aksepterer å selge sin andel av tomta til  
           Gjøvik kommune for kr. 77.852,-. 

 
 
 

Sak 7: Fastsette:  

 
a) Medlemskontingent 

Medlemskontingentene er i dag: 
Støttemedlem: kr. 100,- 
Enkeltmedlem:  kr. 300,- 
Familiemedlem:  kr. 500,- 

 
Forslag til vedtak: Medlemskontingent for neste år endres ikke. 
 

b) Treningsavgift 
 
Forslag til vedtak:  
Årsmøtet gir utvalgene fullmakt til å fastsette treningsavgifter for neste år. 
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Sak 8: Vedta klubbens budsjett 

 
Forslag til vedtak: Budsjett Gjøvik Skiklubb for 2024 Gjøvik Skiklubb godkjennes. 
 
 
 
 

Sak 9: Behandle klubbens organisasjonsplan 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gjøvik skiklubb er organisert på følgende måte: 
 
Årsmøtet er klubbens øverste myndighet, og avholdes hvert år etter endt skisesong. 
 
Hovedstyre er klubbens øverste myndighet mellom årsmøtene. Hovedstyret består av leder, 
nestleder, 4 styremedlemmer hvor av ett styremedlem innehar rollen som økonomiansvarlig og 
ett styremedlem innehar rollen som ungdomsrepresentant. I tillegg vil leder av enkelt gruppe gå 
inn som styremedlemmer i hovedstyre. Til sammen utgjør hovedstyret i dag 9 medlemmer. 
 
Hver gruppe (utvalg) som opprettes skal ha et gruppestyre på minst tre medlemmer, hvor 
gruppestyret ivaretar funksjonene leder og økonomiansvarlig. Utover dette har gruppene 
fullmakt til å organisere gruppestyrene etter behov. 
 
Forslag til vedtak: Organisasjonsplan for Gjøvik Skiklubb for 2024 godkjennes. 
 
 
 
 
 

Årsmøtet 

Hovedstyre 

Alpinutvalget Langrennsutvalget 

Alpingruppa Langrennsgruppa 
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Sak 10: Foreta følgende valg: 

 

Valg av styre og komiteer 2024-25 
Valgkomiteens innstilling 
 
Valgkomiteen har bestått av Øistein Lunde (leder), Tord Linnerud, Cecilia Sjølund og Roger 
Sølvsberg (varamedlem).  
Komiteen startet sitt arbeid i starten av februar. Samtlige sittende tillitsvalgte er forespurt 
om de ønsker gjenvalg. I tillegg er det via klubbens hjemmeside og sosiale medier 
oppfordret til å melde inn forslag til kandidater, og det er rettet forespørsel og avholdt 
samtaler med en rekke aktuelle kandidater til verv. 
 
Årsmøtet skal velge styre (inkludert ledere i grenutvalgene), kontrollkomite og 
valgkomite. 
I henhold til klubbens lov kan grenutvalgenes øvrige medlemmer oppnevnes av 
styret. 
Oversikten under hvilke posisjoner som er på valg og skal velges eller oppnevnes i 
forbindelse med årets årsmøte: 
Styre 

Leder Børge Moen ikke på 
valg 

Nestleder  2 år 
Styremedlem Unni Hella Bakkemo ikke på 

valg 
Styremedlem  2 år 
Styremedlem (økonomi)  2 år 
Styremedlem, 
ungdomsrepr. 

Selma Byfuglien 
Ulsrud 

ikke på 
valg 

Styremedlem, leder 
langrenn 

 1 år 

Styremedlem, leder alpint  1 år 
Varamedlem  1 år 

 
Alpinutvalget 

Leder  1 år 
Medlem  1 år 
Medlem   1 år 
Medlem  1 år 
Medlem  1 år 
Medlem  1 år 
Medlem  1 år 
Medlem  1 år 
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Langrennsutvalget 

Leder  1 år 
Medlem   1 år 
Medlem   1 år 
Medlem  1 år 
Medlem  1 år 
Medlem  1 år 
Medlem  1 år 

 
Kontrollkomitè 

Leder  1 år 
Medlem  1 år 

 
I tillegg skal årsmøtet velge valgkomite bestående av leder, 2 medlemmer og varamedlem. 
Denne innstilles ikke av sittende valgkomite. 
Valgkomiteen arbeider fortsatt med den endelige innstillingen på navn til de ulike 
posisjonene, og tar sikte på at disse kan publiseres samlet senest 12. april. 
 
 
Gjøvik, 03.04.2024 
 
Øistein Lunde 
Valgkomiteens leder 
 


